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Zápis 9/2020 
z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 7. 12. 2020 od 14:00 hodin – místnost č. 202 

 
Přítomni:  Mgr. Renáta Balášová , Jindřich Gubiš, Vítězslav Kvapil, MVDr. David 

Nejedlo,  Ing. David Pastva, Vojtěch Prachař, Martin Trita, Ing. Květa 
Vinklátová, Hana Zemanová,    

 
Nepřítomni:  Bc. Tomáš Hasil, Pavla Haidlová Hnyková, Bára Kundrátová, MgA. Marie 

Vondráková 
 
Hosté: Mgr. Bc. Markéta Sabáčková, Ph.Dr. Mgr. Ivan Langr, Ph.D., Ing. Jaromír 

Kvasnička, Ing. Barbora Hodačová 
 
Program 
 
 

1. Úvod 
 
Předseda výboru MVDr. David Nejedlo přivítal přítomné na 9. jednání a zahájil 
zasedání výboru. Výbor se sešel z počátku v počtu 7 členů, v průběhu výboru v počtu 9 
členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. Program výboru byl schválen všemi hlasy 
pro. Ověřovatelem zápisu byla navržena a zvolena paní Hana Zemanová. 
 
Představení nových členů – Vojtěcha Prachaře a Ing. Davida Pastvy. 

 
2. Projednání materiálů do zastupitelstva 

 

Zpráva o využití a vyúčtování dotací z Fondu kultury a cestovního ruchu za rok 2019 

členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 

 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

Dodatek č. 1 k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí dotace z Fondu kultury a 
cestovního ruchu 

členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 
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Posun termínu pro čerpání poskytnuté dotace z rozpočtu SML na podporu dětského 
sboru Severáček 

členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

Smlouva o poskytnutí účelové dotace na projekt ,, Zajištění činnosti čtyř 
příspěvkových organizací SML nadregionálního významu s ohledem na propad příjmů 
způsobený pandemií koronaviru II“ 

členové výboru projednali tento materiál s výsledkem: 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

V průběhu výboru dorazil Ing. David Pastva a Martin Trita 
 

 
3. Nominace na Čestné občanství města Liberce 

 
Výbor projednal a doporučil udělení čestného občanství otci Antonínu Pavlu Kejdanovi 
s výsledkem: 
 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 
4. Ocenění Medaile města Liberec 

 
PhDr. Mgr. Ivan Langr Ph.D. upozornil, že celkový počet 12 nominací je nutné 
zredukovat na max. počet 5. Bylo představeno všech 12 nominovaných. Výbor se po 
diskuzi dohodl, že z oddělení kultury bude členům zaslána mailem tabulka 
s nominovanými zástupci Medaile města Liberec. Každý člen výboru seřadí zástupce dle 
priorit. Bude projednáno a odsouhlaseno na dalším kulturním výboru.  
 

5. Prezentace akčního plánu 2020/2021 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr Ph.D. pozval přítomné na odhalení památníku Adolfa Loose od 
Jiřího Seiferta. K odhalení památníku dojde ve čtvrtek 10. 12. 2020 od 14:00. 
Vedoucí odboru cestovního ruchu, kultury a sportu paní Mgr. Bc. Markéta Sabáčková 
prezentovala výboru rozpočet za letošní rok. Zásadní informací je snížení rozpočtu pro 
následující rok z důvodu probíhající pandemie, z kterého bude nutné čerpat 80 mil. na 
mandatorní výdaje z oblasti sportu, pro kulturu a cestovní zbude zhruba 11 mil. 
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Ing. Barbora Hodačová dále představila za MIC akční plán cestovního ruchu. V roce 
2021 bude nutné omezení některých služeb z důvodu snížení rozpočtu. Turisticky byl 
propad až o 1/3, převážně ze strany zahraničí. 
Dalším bodem akčního plánu byla plánovaná témata aktivity pro rok 2021 (udržitelné 
cestování, navázání spolupráce např. s ČD, stěžejní je Kocepce kultury a přípravy na 
kandidaturu EHMK, akce pro veřejnost, Anifilm – nastavení víceletého grantu, MVS, 
rekonstrukce MIC, web kreaitvniliberec, pokračování projektu Via Sacra. V příštím roce 
čeká město Liberec výběrové řízení na Velikonoční a Adventní trhy. Jedním z kritérií 
bude využití MVS např. pro dílny trhů. 
Prezentace bude zaslána všem členům výboru. 
 
(Během prezentace odešel Ing. David Pastva, Mgr. Renáta) 
 
Diskuze 
 
Členové výboru dále diskutovali o podpoře Majálesu a Veletrhu dětské knihy. 
Jindřich Gubiš upozornil na rozdělení fondu kultury na 2 etapy, aby vylo možné aktuálně 
reagovat na situaci kolem pandemie a podpořit tak kulturní odvětví. Svůj návrh pošle 
ostatním členům výboru mailem, dále bude projednáno na dalším jednání výboru, které 
proběhne v lednu roku 2021. 
 
 
 

 
 

 
 
Příští jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch: 25.1. 2020 
 

 
 
 
V Liberci 11. 12. 2020 
 
 
 
Zapsala: Bc. Helena Hospodářová               MVDr. David Nejedlo v. r.  
                 předseda 
 
  
 
       Hana Zemanová v. r.    
                  ověřovatelka zápisu  
 
 
 
 


